
 

PROTOKÓŁ NR 12/19 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 4 listopada 2019 r. 

 

Obecni członkowie komisji według załączonej listy obecności. 

W posiedzeniu uczestniczyła również P. Bożena Pogorzelska –Inspektor ds. rolnictwa, 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej oraz P. Stanisław Zaboklicki (Wnioskodawca). 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji – P. Emilia Cholerzyńska. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad z uwagi na obecność  

na posiedzeniu  trzech członków Komisji. 

P. Przewodnicząca odczytała następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z wnioskiem mieszkańca gminy. 

2. Sprawy różne. 

Porządek został przyjęty przez członków Komisji. 

 

Punkt 1. 

Przewodnicząca poinformowała, że w dniu 23 października 2019 roku do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji zostało przekazane pismo Pana Stanisława Zaboklickiego 

(zwanym dalej Wnioskodawcą) z dnia 23 października 2019 roku  w celu wydania opinii. 

Po zapoznaniu się z treścią pisma P. Przewodnicząca oddała głos P. Inspektor. 

P. Inspektor powiedziała, że zgodnie z poleceniem Pana Wójta zawiadomienia do 

właścicieli lasów mieli dostarczyć Sołtysi. W miesiącu sierpniu Sołtysi odbierali osobiście 

zawiadomienia z Urzędu Gminy. Sołtys wsi Górki-Grubaki odebrała zawiadomienia dla 

właścicieli lasów w dniu 8 sierpnia 2019 roku i została zobowiązana do doręczenia 

zawiadomień za pisemnym potwierdzeniem właścicielom działek leśnych. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że z pisma wynika, że Wnioskodawca otrzymał 

zawiadomienie po 20 sierpnia. Czy Wnioskodawca  zapoznał się z  projektem w Urzędzie? 

P. Inspektor powiedziała, że projekt uproszczonych plany urządzenia lasów został 

wyłożony do wglądu dla zainteresowanych właścicieli lasów w Urzędzie Gminy w dniach 

od 31.07.2019 do 29.09.2019 r. Wnioskodawca był w Urzędzie Gminy osobiście w ww. 

terminie i zapoznał się z planami udostępnionymi  do wglądu. 



P. Przewodnicząca oddała głos Wnioskodawcy. 

Wnioskodawca powiedział, że dostał zawiadomienie dopiero  po 20 sierpnia, podczas 

gdy projekt uproszczonych planów urządzenia lasów został wyłożony do wglądu już 31 

lipca 2019 roku. W zawiadomieniu zostało napisane, że w okresie 30 dni od daty wyłożenia 

pUPUL do publicznego wglądu zainteresowani właściciele lasów mogą składać ewentualne 

zastrzeżenia i wnioski w sprawie projektu uproszczonego planu urządzenia lasów. Według 

Wnioskodawcy za późno dostał zawiadomienie Wójta Gminy, bo rolnicy powinni dostać 

zawiadomienie przed 31 lipca., przed terminem wyłożenia do publicznej wiadomości. 

P. Przewodnicząca zapytała się Wnioskodawcy czy zdążył zapoznać się  

z projektem wyłożonym do wglądu w Urzędzie Gminy? 

Wnioskodawca odpowiedział, że zapoznał się z dokumentami za późno. Według 

niego od 31 lipca właściciele lasów powinni wiedzieć o wyłożeniu do wglądu projektu 

uproszczonych planów w Gminie.  

P. Inspektor powiedziała, że Wnioskodawca zapoznał się z projektem w terminie  

i miał jeszcze czas by złożyć wnioski i zastrzeżenia. Wnioskodawca nie złożył żadnych 

wniosków ani zastrzeżeń. 

P. Przewodnicząca powiedziała, że Wójt Gminy dopełnił obowiązku w trybie ustawy  

z dnia 28 września 1991 roku o lasach (Dz. U. z 2018 poz. 2129 ze zm.), ponieważ 

wszystkie terminy zostały zachowane. 

Wnioskodawca opuścił salę obrad Komisji. 

R. A. Parys powiedziała, że według niej terminy zostały zachowane, ponieważ 

Wnioskodawca został powiadomiony w terminie, miał jeszcze dużo czasu na zapoznanie się  

z dokumentacją projektową w Urzędzie Gminy i mógł złożyć ewentualne zastrzeżenia  

i wnioski w tej sprawie zgodnie z art. 21 ust. 5 ustawy o lasach. 

Biorąc powyższe pod uwagę, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Korytnica po analizie wniosku z dnia 23 października  2019 roku (data doręczenia 23 

października 2019 roku) w głosowaniu wydała opinię o jego bezzasadności  

( nieuwzględnieniu wniosku) i skierowała ją pod obrady Rady Gminy Korytnica. Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Korytnica opiniuje wniosek jako niezasadny  

i wnioskuje o do Rady Gminy Korytnica o nieuwzględnienie tego wniosku. 

 

 



Punkt 2. 

Członkowie Komisji nie podjęli innych spraw.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad P. Przewodnicząca podziękowała wszystkim  

za udział w Komisji i zamknęła obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokolant          Przewodnicząca Komisji 

 

Żaneta Dymowska             Emilia Cholerzyńska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

IMIENNY WYKAZ GŁOSOWANIA 

 RADNYCH RADY GMINY KORYTNICA 

 NA POSIEDZENIU KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI W DNIU  

4 LISTOPADA 2019 R. 

 

- w sprawie wniosku do Rady Gminy Korytnica o uznanie wniosku za bezzasadny 

 

Lp. Nazwisko i imię 
Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos  

„wstrzymujący się” obecny nieobecny 

1. Cholerzyńska Emilia X  X   

2. Parys Anna X  X   

3. Rojek Zofia X  X   

 

 

Liczba radnych biorących udział w głosowaniu 3 

Głosy „za” 3 

Głosy „przeciw” - 

Głosy „wstrzymujące się” - 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

/-/   Emilia Cholerzyńska 

 


